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Z A P I S N I K 
sa 40. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 6. lipnja 2014. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 
Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica, Indira 
Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik 
JVP Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o., Zvezdana Jerković, ravnateljica 
Dječjeg vrtića Hlojkica Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova 
tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 Sjednici nije nazočio direktor GSC Dario Medvedec. 
 
IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU TJEDNIH PLANOVA: 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Isplaćene su plaće, RAD 1- statistički izvještaj, odbori. 
- Potpisan je ugovor za osiguranje vozila. 
- Kontinuirani poslovi od knjiženja izvoda ulaznih faktura 
- Napravljene su planirane ovrhe. 
- Poslali smo Ministarstvu financija dva pitanja na upitnik o fiskalnoj odgovornosti, a vezana 

za plan razvojnih programa odnosno izvješća korisnika o utrošenom iznosu iznad 10.000 
kuna. 

- Sudjelovanje na radionici LAG. 
- Projekt Škocijani Risnjak se radi - upravljanje sustavom voda na području NP Risnjak i Parka 

prirode Škocijanske jame, kao i Poslovne zone Kendar te E-županija. 
- Gradonačelnika zanima postoji li povratna informacija za polaganje kabela od HT-a s 

obzirom na to da je bilo rečeno da će Županija sudjelovati u sufinanciranju. Gordana Piskač 
navodi da smo poslali pismo namjere i došao je prijedlog sporazuma vezano uz financiranje, 
a da bi se isti potpisao moramo imati sporazum sa Županijom da će dati sredstva.  Najavljen  
je sastanak s HEP-om i Županijom ali isti još nije održan.  

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Ugovori su otišli u Ministarstvo i očekujemo 58.000 kuna. 
- Dogovoren je popis vezan uz OŠ I.G.Kovačića. 
- Obavljaju se aktivnosti oko preseljenja knjižnice u Dom OSRH. 
- Provode se aktivnosti vezane uz današnju promociju "Sretne kućice" u čitaonica u Kutima 

autorica Karmen Delač Petković i Dijane Arbanas. 



- Nije obavljen posjet umirovljenicima što će se učiniti danas ili sutra. 
- Zaprimila je donaciju od 270 knjiga. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Otvaranje ponuda za zakup disko kluba u Radničkom domu i priprema ugovora. 
- Radi se zakup javnih površina - terase. Gradonačelnik navodi da je održao sastanak s dijelom 

vlasnika objekata koji se nalaze u zoni gradilišta. Oni i mi smo očekivali da će biti problema, 
da će pasti prihod što za nikoga nije dobro, te su samovoljno iznijeli terase na pločnike. 
Svjesni smo otegotnih okolnosti, da promet pada i da će padati još izvjesno vrijeme te je 
dogovoreno da će podnijeti zahtjeve za postavu terasa, Grad će im dati odobrenje putem 
obavijesti ali se ugovor neće zaključivati. Nećemo ih teretiti za naknadu obzirom na okolnost 
da je to gradilište s time da oni moraju i isključivo preuzimaju odgovornost ako se slučajno 
nešto desi. Davorka Grgurić nije sigurna da li je to dobro rješenje zbog organizacije 
gradilišta, no vidjeti će s Komunalcem koliko je sve izvedivo. Gordana Piskač navodi da 
ugostitelje treba obavijestiti da njihove terase nećemo naplaćivati ali da preuzimaju svu 
odgovornost vezanu uz sigurnost gostiju. 

- Novi ugovori o najmu stanova zbog povećanja najamnine. 
- Analiza ukidanja ili uvođenja naplate parkiranja je napravljena, treba sročiti odgovor 

Udruženju obrtnika. 
- Poljoprivredni redar - dogovor oko obilaska terena na području Delnica, obavijesti vlasnicima 

za košnju i održavanje poljoprivrednih površina. 
- Prometno redarstvo - upozorenja i opomene, kontrola rada Risnjaka d.o.o., mjerenje odnosno 

određivanje novih površina za uređenje, organiziranje odvoza azbesta iz bivšeg romskog 
naselja, kontrola ceste u Biljevini, ugovori za drva, hvatanje pasa i mačaka lutalica - obilazak 
terena s veterinarima, obilazak lokacije za postavu eko otoka. Što se tiče eko otoka pražnjenje 
više ne obavlja Unija-nova d.o.o. iz Zagreba nego Komunalac. Na upit Gradonačelnika tko 
prazni kontejnere budući da ne postoji skladište za staklo, papir i sl., te koliko ukupno ima 
zelenih otoka, odgovorila je da kontejnere prazni Komunalac, prikuplja otpad i odvozi na 
određeno mjesto, zelenih otoka u Delnicama ima ukupno 12, a u Lučicama, Crnom Lugu i 
Brod na Kupi je po jedan eko otok. Gradonačelnik navodi da Komunalac treba obavijestiti 
stanovnike na kojim su lokacijama eko otoci postavljeni. 

- Naknade za nezakonito izgrađene zgrade - do sada je urudžbiran 121 zahtjev, prošle godine je 
ukupno bilo 186 zahtjeva. Neke stvari se kompliciraju jer ima onih koji ne plaćaju, drugi nisu 
u roku od 30 dana i raditi treba ovrhe, evidencije, potvrde i sl. 

- Poslovna zona K2 - ovaj tjedan riješen je nadzor, bio je izvođač koji je pregledao teren, danas 
je dogovor o uvođenju u posao. O radovima su obaviješteni stanari triju zgrada. 

- Fond za zaštitu okoliša - ugovor za svjetiljke je jučer zaprimljen. Ići će zahtjev za dobivanje 
sredstava. 

- Supilova ide u kontinuitetu i trenutno se dogovaraju i koordiniraju poslovi vezani uz javnu 
rasvjetu jer idemo u rov s vodom odnosno sekundarnim kolektorima. 

- Prisustvovanje savjetovanju za nezakonito izgrađene zgrade, više-manje dobiveni su općeniti 
podaci, pohvaljena je PGŽ koja je najažurnija u rješavanju predmeta. 

- Dva stupa javne rasvjete iz Supilove bi se ugradila na pomoćno igralište (kamp), GSC je 
zamolio da mu nabavimo električni materijal (spojnice, nosači, kablovi) a oni će izvršiti 
iskope, betoniranje temelja i montažne radove. Prema našem ugovoru o održavanju javne 
rasvjete dobivena je ponuda na 12.000 kuna s PDV-om. 

- U Podgori su postavljeni kablovi od strane HEP-a, Obrt Šporčić radi na postavi lampi. 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Cvijeće je kompletno posađeno, košnja ide redovito i svaki dan se obavlja. Gradonačelnik 

inzistira da "Osredak" te lijeva strana prema Brodu na Kupi moraju biti pokošeni.  



- Kamenjar u parku se slaže. 
- Radovi na Radničkom domu su počeli i idu svojim tempom, brzo i kvalitetno. 
- Pitanje gospodina koji je zainteresiran za disko klub - tko će ulagati u centralno grijanje? Pita 

da bi na krovu Radničkog doma stavio reflektor koji se noću rotira i pokazuje lokaciju diska. 
- Pronaći nadzor za radove u disku. 
- Radnički dom - Sredstva od Fonda za izradu stolarije, krovišta i fasade još nisu došla, Grad je 

svoj dio proslijedio prema Risnjaku. 
- Vozilo - dobili smo zeleno svjetlo od Fonda i odobravaju nam 60 %  - 219.000 kuna. Ostatak 

ide na lizing - tisuću kuna mjesečno. Gradonačelnik smatra da poduzeće mora biti opremljeno 
da bi bilo efikasno. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Ovaj tjedan konstituiran je Nadzorni odbor u novom sazivu, održana je i radna sjednica s 

ponovljenim temama od 4.4. 
- Dogovaraju se detalji oko realizacije predstavljanje najvećeg kataloga na svijetu, danas 

katalog dolazi, radilo se na pronalaženju prijevoznika, obavijesti medijima, pozivnicama. 
Koristi priliku pozvati sve sutra u Brod na Kupi na predstavljanje kataloga gdje će biti 
upriličen kulturni program, kraća izlaganja, a prisustvovat će i dvije gošće iz HOO.  

- Definiran je izgled jambo inačice: promidžbeni jambo plakati za Gorski kotar - doživljaj 
prirode i  doživljaj koji moraš osjetiti. 

- Ažuriranje aktivnog odmora na web. 
- Prikupili smo i danas završavamo dokaze da podastremo ispravno postavljena tijela. Hotel 

Mance nas je prijavio. Rok za dostavu argumenata je danas. 
- Izrada zapisnika s Osnivačke sjednice. 
- Prikupljeni i obrađeni podaci za turistički promet. 
- Za Dan Grada održan je sastanak i obavljeni su dodatni dogovori oko prijenosa utakmica 

FIFE. 
- Facebook promidžba je dosta intenzivirana.  
- Razgledan je prostor info punkta od strane Društva naša djeca, oni se natječu za darovnicu, 

tražili su fotografije derutnih prostora koje treba urediti, mi moramo riješiti terasu s koje 
kaplje u sanitarni dio.  

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Započeli su upisi u Vrtić, trajat će do 13. 6., objavljeni su na web stranici vrtića, putem radija 

i Novog lista 
- U utorak je bilo Vijeće odgojitelja. 
- U srijedu uvid u rad skupine Maze. 
- Preko Zavoda za zapošljavanje primljena je radnica na zamjenu za kolegicu na bolovanju. 
- Godišnji odmori moraju se uskladiti obzirom je prema anketi iskazan interes za rad vrtića u 

kolovozu. 
- Započeli smo pripreme vezane uz eko školu - podizanje zelene zastave zbog obnove statusa 

nakon dvije godine. Možda bi to bilo u sklopu Dana Grada. 
- Dokumentacija vezana uz ljetopis. 
- Gradonačelnik je zamolio ravnateljicu da ubuduće vodi brigu o tome da niti jedno dijete ne 

iziđe iz prostora vrtića bez kontrole. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Sve planirano je odrađeno. 
- U ponedjeljak smo imali nadzor iz Vatrogasne zajednice, zadovoljni su sa svime, nije bilo 

pritužbi. 
- Danas je vježba "Istra 2014" na kojoj sudjelujemo. 



- Odrađujemo košnju iza Vatrogasnog doma. 
- Danas je dan tehnike. 
- Odraditi ćemo prijevoz vaza u Zagreb. 
- Gradonačelnik - obzirom da idu državni blagdani zamolio je da se svugdje gdje treba i gdje 

postoje nosači postave državna i gradska obilježja, te da se o tome obavijeste svi poslovni 
subjekti. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Organizirati sastanak s projektantom Supilove ulice i trga, izvršiti obilazak izrađivača 

opločnika. Jučer je održan sastanak s izvođačem i projektanticom te je napravljen uži izbor a 
prijedlog očekujemo u ponedjeljak. 

- Supilova - izgradnja fontane i dogovor - nije odrađeno, bit će danas. 
- Pregled radova i ovjera situacije za Dedin je napravljeno. 
- Savjetovanje vezano uz komunalno gospodarstvo i legalizaciju. 
- Sastanak s Komunalcem na temu predaje imovine nije još održan. 
- Elaborat cijepanja Kendar je napravljen, od urbanizma će se zatražiti ovjera da je u skladu s 

UPU Kendar, ide tada na DUUDI pa u Ministarstvo poljoprivrede. 
- HEP: od strane HEP-a iskomentirano je da će nam poslati ugovor za povećanje snage za 

proširenje javne rasvjete u Crnom lugu gdje smo dodali 3 nova stupa s novim lampama. 
Nikad nije izvršen obračun snage, koju sve manje trošimo zbog štednih žarulja, te ne treba 
pristati na dodatnu snagu nego tražiti da se za cijelo područje izvrši obračun snage.  

- Lujzinska ulica - od ponedjeljka Ceste Rijeka kreću u popravak Lujzinske ceste i to od  
raskršća Hrvatskih šuma do bivšeg Hotela. Mi moramo popraviti dva slivnika koja su upala i 
to se radi, no tamo je i ulaz u Konzum koji nije napravljen do kraja. Uvjet od strane HC bio je 
da napravimo lijevi i desni skretač što zbog nedostatka sredstava nije učinjeno. Sada je prilika 
da se to napravi no prije treba napraviti oborinsku odvodnju, postojeći slivnik prespojiti u 
oborinsku odvodnju (60 metara iskopa) iza toga treba napraviti nedostajući trotoar od 
Lujzinske prema Konzumu i preasfaltirati cestu, a sve to nije planirano u proračunu.  
Gradonačelnik - ne možemo ući u dubiozu, no svakako treba razgovarati s Hrvatskim 
cestama. 

 
TOMISLAV MRLE 
- „Slušajući kolegice i kolege, i naša Stručna služba se ponekad kritizira (stipendije, javne 

potrebe itd.), neki puta i opravdano, ali češće ne, pohvale su rijetke obzirom da svi misle da 
kad se nešto radi i bude dobro da je to nešto sasvim normalno, a nije, to najbolje znaju ili 
znamo mi koji radimo, pa mislim da je najnormalnije da ovom prilikom iznesem i suprotno, 
tj. pohvalu. Naime, kolegica Martina je jučer bila u Rijeci na sastanku u organizaciji PGŽ 
„Nek se lokalni glasovi čuju“. Sve više je trend u društvu udruge, civilna društva, mladi, 
savjetovanja, suradnja, transparentnost i sl. Uz nju je bila i članica Savjeta mladih Grada 
Delnica, Jana Štimac. Dok neke JLS još uvijek nemaju Savjeta mladih, istina i kod nas ga nije 
bilo neko vrijeme, ali ne našom greškom, mi ga imamo, naš Savjet mladih ima program, u 
gradu postoji osoba od koje mogu dobiti sve potrebne informacije (Martina), imaju facebook, 
za njih smo čak preko Udruge gradova u RH organizirali edukaciju. Dakle, jedino što nemaju 
je nedostatak kluba mladih, sve drugo je bilo za pohvalu, ali to ne znači da svi zajedno ne 
moramo biti još bolji, u svakom slučaju, da li trebamo biti ponosni ili ne, to ne znam, ali 
mislim da se nitko pa ni vi gradonačelniče nećete sramiti. 

- Inače, Martina je još radila tekstove za Besejdu, kao i za nagrade grada, osnivački akt za 
Besejdu te redovite socijalne poslove. 

- Što se tiče Nikoline Muhvić, naše „volonterke“, moram reći da je vrijedna i savjesna, naravno 
da ne može niti smije samostalno raditi poslove, ali uz pomoć ostalih zaista se trudi, tako je s 
Patriciom Pleše Medić radila na izradi odluke o financiranju i osiguranju službenika od 



nesretnog slučaja, uz moju je pomoć izradila rješenje o privremenom radnom vremenu za u 2 
ugostiteljska objekta, za Tibora rješenje o isplati jubilarne nagrade, izvješća o prisutnosti i 
izvršavanju obveza za sve koji se stručno osposobljavaju. 

- Klaudija radi na Vijeću, tj. izrađen je skraćen zapisnik koji je zajedno s općim aktima poslan 
na nadzor u UDU u Rijeku, izrađeni su svi te potpisani i otpremljeni akti s vijeća, izrađuje 
zapisnike sa Kolegija te obavlja tajničke poslove. 

- Ja sam dao svoje viđenje vezano uz zahtjev obrtnika koji se odnosi na Odluku o parkiranju, 
isto tako dao sam mišljenje na ugovor koji će udruga Ž.A.R. sklapati sa korisnicima, isto tako 
izradio sam prijedlog ugovora između Grada i Udruge Ž.A.R. 

- Radi se zajedno s direktoricom TZ Grada Delnica oko daljnjih aktivnosti vezano uz 
pristupanje grada Europskoj povelji o ravnopravnosti spolova obzirom da smo od kolegice iz 
Zagreba dobili informaciju da ured u Parizu kamo smo poslali potpisanu Povelju više ne radi 
nego je to u Bruxelessu, a komunikacija je na francuskom jeziku. 

- Obzirom da se približava vrijeme GO-a, za potrebe knjižnice priredio sam prijedlog 
Pravilnika o unutarnjem radu, a tu su i aktivnosti oko njezina preseljenja. 

- Kolega Podnar me je zamolio vezano uz naplatu upravnih pristojbi, naime na rješenje o ovrsi 
komunalne naknade, stranka se žalila ali nije platila upravnu pristojbu te nadležno tijelo PGŽ 
to traži, pa je upućena opomena, ali ništa, pa se moralo izraditi rješenje o prisilnoj naplati iste 
pa ćemo vidjeti jer PGŽ to traži obzirom da tako propisuje Zakon o upravnim pristojbama. 

- Zaštita na radu je pri kraju, procjena je napravljena, još nije odrađena obuka i polaganje iz 
Zaštite od požara te je to dogovoreno za srijedu 11.06. u 13 sati. 

- S radnim tijelima su dogovoreni sastanci oko Odluke o socijalnoj skrbi (srijeda 11.06 u 17 
sati) te Odluke o kriterijima za udruge (ponedjeljak 16.06. u 17 sati). 

- Radi se na produljenju suradnje sa portalom IUS INFO (narudžbenica i ostalo). 
- Danas ili idući tjedan trebalo bi sa zamjenicom i TZ te koordinacijom PP Delnice nastaviti 

aktivnosti oko početka rada „info punkta“ u Delnicama. 
 
 

Dovršeno u 9,10 
 
 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 
 
 
 


